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Beste] gen
Dank voor de update!
Waar staan jullie nu met het onderhandse bijstandsverzoek Statia? Als er personeel uit NL moet komen, weet dat dat er niet

binnen een week 1s, dus hoe eerder helderheid deste beter. Zoals ik eerder deze week aangaf, wij zijn geen voorstander van

extra personeel sturen om structureel probleem met een vaccinatie sausje op te lossen. Daar staat tegenover wat moet om de

vaccinatie uitrol tot een succes te maken moet gebeuren. Hoor graag hoe jullie gevaren zijn.

Groet,
5.1.2¢

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

Van: ERED@ minbrknl>
Datum: vrijdag 29 jan. 2021 3:28 AM

(@minvws ol>, [INEEIEEESIN)BEEN@ minvws.ol>Aan:

Kopie: @minvws.nl>

Onderwerp: Update donderdag 28 Jan

Beste[IEEE
Even een korte update van deze dag (donderdag).

We hebben een productieve dag achter de rug op Bonaire. We zijn vanochtend begonnen met een presentatie van het

uitvoeringsplan[CE
de dienst Publieke Gezondheid van het Openbaar Lichaam. Daarna hebben we een

rondleiding gekregen in het gebouw van PG en in de (tijdelijke) opslaglocatie van de vriezers in het ziekenhuis. [IEE <n ik

hebben daarna met betrokkenen van het ziekenhuis (o.a.IEE EEE) gesproken over de voorbereidingen van de

vaccinatiecampagne. Onze eerste indrukken van de voorbereidingen hier zijn goed.

Vervolgens heeft JEEEEN een overzicht gemaakt van de op te volgen actiepunten op de eerder bezochte eilanden en hebben we

contact gehad om de voortgang te bespreken. Zo verwachten we snel het nieuwe uitvoeringsplan van Sint Maarten te ontvangen.

Statia bleek twijfels te hebben over de haalbaarheid van een korte vaccinatiecampagne, daarover zullen we morgenochtend verder

met hen praten.

In de middag hebben we een overleg gehad met de korpschef en plv. korpschef van de KPCN. Dit was een erg nuttig gesprek, waar

de nodige vervolgvragen uit zijn gekomen. Bijv: Wat gebeurt er als er hier iemand overlijdt na een Covid-vaccinatie? Moet er sectie

verricht worden op het lichaam of heeft de familie daar een keuze in? Wie betaalt dit? Wat te doen als er sociale onrust ontstaat

als het vaccin in mindere mate of niet geleverd wordt? Hebben bezoekers die 60+ zijn en langer dan een maand op Bonaire blijven

(bijv. Amerikanen) net zoveel recht op een vaccinatie als een inwoner van Bonaire (zo lijkt het nu wel in het uitvoeringsplan)? Is er

ruimte voor de eilanden voor een eigen prioritering, bijvoorbeeld om essentieel personeel eerder te vaccineren? Deze punten

zullen we opvolgen.

BEZEcbben prik locaties bekeken. Die zagen er goed uit. Wel was [EXE errast door de uitspraak van

Ra
ze vond dat de bes inwoners voorrang hadden op de cas omdat het hier ‘echte’ Nederlanders

waren. Daar zou ze nog een punt van maken. Tja.
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Morgen hebben we onze laatste werkdag met veel afspraken. We pakken alle vervolgacties verder op de komende dagen en

natuurlijk als we terug zijn,

Zaterdag vliegen we terug naar huis.

Groet,
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